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Številka: 031-0004/2022 

Datum: 19.4.2024 

 

 

Z A P I S N I K 
8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v ponedeljek, 18. 3. 2024, ob 18 . uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 

 

Prisotni člani sveta: 

Vincenc Knez, Tomaž Lisec, Marko Lisec, Ivan Možic, Ivan Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, 

Alojz Udovč, Mitja Udovč, Tadeja Novšak. 

 

Odsotni:  

Boris Androjna, opr.  

 

Ostali prisotni: / 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 11. 12. 2023, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 3. korespondenčne seje, 
4. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023, 
5. Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj, 
6. Predlog spremembe pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj, 
7. Pregled predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS Boštanj in 

imenovanje komisije, 
8. Pregled predlogov za izvajanje investicij v letu 2024, 
9. Seznanitev s predlogi vaške skupnosti Log, 
10. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
11. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 

za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 
12. Razno – prošnje, dopisi, čistilna akcija. 
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Sklep:  

Svet KS Boštanj je potrdil dnevni red 8. redne seje. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 11. 12. 2023 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva.  

Predsednik poda zapisnik v razpravo. Na 4. strani je potreben popravek. Ivan Podlogar sprašuje 

v kakšni fazi je pešpot od Radne proti Logu. Spraševalec ni bil Ivan Podlogar, temveč Aleš Šlogar.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 7. redne seje z dne 11.12.2024 z 

omenjeno pripombo. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 3 

Pregled in potrditev zapisnika 3. korespondenčne seje z dne 09.01.2024 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva.  

Pripomb bi.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 3. korespondenčne seje z dne 9. 

1. 2024. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad4 

Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2023 

 

Dokumenti zaključnega računa za leto 2023 so sestavni del gradiva. Predsednik poda obrazložitve 

na prihodkovni in odhodkovni strani po posameznih postavkah.  

PP NRP Konto Opis 
Veljavni 
proračun 

Realizacija 

1 2 3 4 5 6 

      PRIHODKI 213.675,44 222.939,06 

    710200 Prihodki od obresti od sredstev na vpogled 0,00 1.435,20 

    710301 Prihodki od najemnin za poslovne prostore 600,00 717,81 

    713000 Prihodki od prodaje blaga in storitev 71.000,00 83.690,88 

    714106 
Prispevki in doplačila občanov za izvajanje določenih programov tekočega 
značaja 3.000,00 0,00 

    714120 Prihodki iz naslova odškodnin iz sklenjenih zavarovanj 4.000,00 2.019,73 

    740100 Prejeta sredstva iz občinskih proračunov za tekočo porabo 23.577,03 23.577,03 
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    740101 Prejeta sredstva iz občinskih proračunov za investicije 111.498,41 111.498,41 

      ODHODKI 220.567,69 208.930,70 

      LOKALNA SAMOUPRAVA 17.854,21 17.300,70 

      Dejavnost občinske uprave 17.854,21 17.300,70 

      Administracija občinske uprave 17.854,21 17.300,70 

60011     Pisarniški material-KS Boštanj 258,08 54,81 

  .     258,08 54,81 

    402000 Pisarniški material in storitve 200,00 49,66 

    402099 Drugi splošni material in storitve 58,08 5,15 

60014     Energija in komunalne storitve za delovanje-KS Boštanj 2.365,39 2.229,25 

  .     2.365,39 2.229,25 

    402200 Električna energija 493,18 493,18 

    402201 Poraba kuriv in stroški ogrevanja 682,21 682,21 

    402205 Telefon, faks, elektronska pošta 840,00 730,80 

    402206 Poštnina in kurirske storitve 350,00 323,06 

60015     Drugi operativni odhodki - KS Boštanj 15.230,74 15.016,64 

  .     15.230,74 15.016,64 

    402902 Plačila po podjemnih pogodbah 7.575,34 7.575,34 

    402905 Sejnine udeležencem odborov 3.700,00 3.675,12 

    402930 Plačilo storitev organizacijam, pooblaščenim za plačilni promet 100,00 78,30 

    402999 Drugi operativni odhodki 3.855,40 3.687,88 

      OBRAMBA IN UKREPI OB IZREDNIH DOGODKIH 11.000,00 11.000,00 

      Varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami 11.000,00 11.000,00 

      Delovanje sistema za zaščito, reševanje in pomoč 11.000,00 11.000,00 

70001     Investicijski transferi za požarno varnost  - KS Boštanj 11.000,00 11.000,00 

  
OB110-23-
0017   TRANSFER ZA UREDITEV PROSTOROV GD BOŠTANJ 11.000,00 11.000,00 

    431500 
Investicijski transferi drugim izvajalcem javnih služb, ki niso posredni 
proračunski uporabniki 11.000,00 11.000,00 

      
PROMET, PROMETNA INFRASTRUKTURA IN 
KOMUNIKACIJE 82.693,02 78.175,56 

      Cestni promet in infrastruktura 82.693,02 78.175,56 

      Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest 30.853,98 26.337,06 

13011     Upravljanje in tekoče vzdrževanje cest-KS Boštanj 30.853,98 26.337,06 

  .     30.853,98 26.337,06 

    402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov 30.853,98 26.337,06 

      Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest 51.839,04 51.838,50 

13012     Investicijsko vzdrževanje in gradnja cest-KS Boštanj 51.839,04 51.838,50 

  
OB110-23-
0011   UREDITEV JP 872521 LIPOVEC 15.995,24 15.995,24 

    420402 Rekonstrukcije in adaptacije 15.995,24 15.995,24 

  
OB110-23-
0016   PRIPRAVA JP 872271 (RADENŠEK) ZA ASFALTACIJO 35.843,80 35.843,26 

    420402 Rekonstrukcije in adaptacije 35.843,80 35.843,26 
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PROSTORSKO PLANIRANJE IN STANOVANJSKO 
KOMUNALNA DEJAVNOST 99.620,46 93.895,44 

      Komunalna dejavnost 75.220,46 71.639,28 

      Oskrba z vodo 75.220,46 71.639,28 

16055     Oskrba z vodo - KS Boštanj 75.220,46 71.639,28 

  .     75.220,46 71.639,28 

    402200 Električna energija 16.620,00 14.333,74 

    402205 Telefon, faks, elektronska pošta 460,00 416,09 

    402206 Poštnina in kurirske storitve 4.784,61 4.349,91 

    402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov 38.000,00 37.264,69 

    402510 Tekoče vzdrževanje komunikacijske opreme 1.140,32 1.102,56 

    402999 Drugi operativni odhodki 11.962,30 11.919,06 

    413500 
Tekoča plačila storitev drugim izvajalcem javnih služb, ki niso posredni 
proračunski uporabniki 2.253,23 2.253,23 

      
Upravljanje in razpolaganje z zemljišči (javno dobro, kmetijska, 
gozdna in stavbna zemljišča) 24.400,00 22.256,16 

      Urejanje občinskih zemljišč 24.400,00 22.256,16 

16065     Gospodarjenje z javnim dobrim v KS Boštanj 24.400,00 22.256,16 

  
OB110-23-
0010   UREDITEV VAŠKEGA JEDRA BOŠTANJ S PARKIRIŠČEM 24.400,00 22.256,16 

    420400 Priprava zemljišča 24.400,00 22.256,16 

      KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 9.400,00 8.559,00 

      Programi v kulturi 9.400,00 8.559,00 

      Ljubiteljska kultura 9.400,00 8.559,00 

18011     Ljubiteljska kultura-KS Boštanj 9.400,00 8.559,00 

  .     9.400,00 8.559,00 

    412000 Tekoči transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam 9.400,00 8.559,00 

 

Predsednik poda gradivo v razpravo.  

Razprave ni. 

 

→18.06 se seji pridruži Tadeja Novšak. Na seji je prisotnih 10 članov sveta KS Boštanj.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Boštanj se je na svoji 8. redni seji dne, 18. 3. 2024, seznanil z 

dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Boštanj za leto 2023 in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Ad5 

Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj 

 

Predsednik uvodoma pove, da je spletna stran pomembno sredstvo informiranja krajanov in vseh 

drugih, ki jih zanima, kaj se dogaja v Boštanju. Brezplačnega obveščanja o dogodkih, ki so 

zanimivi za krajane, še vedno ne izkoriščajo vsi organizatorji (društva). Poziva se vsa društva in 

druge organizatorje, da napovedi oz. vabila na različne dogodke posredujejo administratorju strani 

ali tajništvu KS Boštanj. Dobrodošlo je tudi slikovno gradivo in kratke reportaže iz različnih 

dogodkov. Opravljen je bil pogovor z vzdrževalcem g. Milanom Simončič do primopredaje 

vzdrževanja glede plačila za opravljeno delo do primopredaje, ki se mu g. Simončič odpoveduje. 

Predsednik preda besedo Tomažu Liscu, ki pove, da so potekala usklajevanja z g. Aleksandrom 

Mrvičem glede posodobitve spletne strani. Spletna stran je pripravljena in izpolnjuje pogoje za 

začetek uradnega delovanja. Trenutno je v fazi testnega delovanja. Spletna stran se bo še sproti 

urejala z dodajanjem fotografij in objavljanjem aktualnimi objavami. Predlaga vzpostavitev 

facebook strani.   

Sklep 1:  

Svet KS Boštanj se je seznanil z testnim delovanjem prenovljene spletne strani KS Boštanj 

in primopredajo med dosedanjim skrbnikom g. Milanom Simončič in izdelovalcem 

prenovljene spletne strani Idejni studio, Aleksander Mrvič s.p., Vrh pri Boštanju 39, 8294 

Boštanj. 

 

Sklep 2: 

Do naslednje seje se uredi razmerje z novim vzdrževalcem spletne strani. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklepa sta sprejeta.  

Ad6 

Predlog spremembe pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj 

 

Predsednik pove, da je potrebno izdelati spremembe Pravilnika razpisu in podeljevanju priznanj 

KS Boštanj, saj le-ta  izhaja še iz časov, ko je KS imela zaposlenega tajnika. Aktualen pravilnik 

je bil priložen kot gradivo.  

Predlaga delovno skupino, ki bo do naslednje seje pripravila predlog – popravke pravilnika v 

sestavi: Tomaž Lisec, Matej Simončič, Vincenc Knez. 

Sklep: 

Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino pravilnika o podeljevanju priznanj KS Boštanj ter 

potrdil skupino, ki bo pripravila predlog pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS 

Boštanj v sestavi: 

- Tomaž Lisec, 

- Matej Simončič 

- Vincenc Knez. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet.  
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Ad 7 

Pregled predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS Boštanj  

in imenovanje komisije 

 

 

Predsednik pove, da je bilo srečanje in pogovor s predstavniki društev o delu za leto 2024 20. 2. 

2024 z dnevnim redom: 

1. Srečanje in pogovor s predstavniki društev o delu za leto 2024, 

2. Pregled poročil društev realiziranih programov v letu 2023,  

3. Razno.  

V pogovoru je bilo izpostavljeno:  

- pomislek o definiciji oz. razumevanju kaj pomeni število aktivnih članov, ki so jih prijavitelji 

navajali v prijavi, 

- predstavniki večjih društev (TVD Partizan) pa so izpostavili težave pri financiranju tekočih 

stroškov (el. energija, zavarovanje objekta, NSUZ, ogrevanje, voda, bančne in komunalne 

storitve,.. ). 

Po razpravi so bila sprejeta naslednja stališča: 

- Aktivni člani so člani, ki z delom prispevajo k dejavnosti društva, prijavitelji naj to, pri 
navajanju števila aktivnih članov, upoštevajo. 

- Predvideno je, da sredstva za delovanje društev ostajajo na podobni ravni kot v letu 2023.  
- Izpostavljena problematika o financiranju dela tekočih stroškov TVD Partizan Boštanj je s 

strokovno službo Občine Sevnica v reševanju. 
- predlaga člane komisije za vodenje postopka javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki 

bo pregledala poročila za leto 2023 in ocenjevala prijave na razpis, v sestavi: 

o Jelka Bec,  
o Irena Zakšek,  
o Janez Levstik, 
o Mira Šraj, 
o predsednik Sveta KS Boštanj Vincenc Knez 

- Predlagano komisijo mora po pravilniku potrditi Svet KS. 

- Višina sredstev za razdelitev na razpisu 8.000,00 EUR. 

Med predstavitvijo predsednika so člani sveta razpravljali o morebitni spremembi pravilnika o 

financiranju društev, ki delujejo na območju Ks Boštanj (članstvo, točkovanje,….).  

V nadaljevanju predsednik predstavi možno rešitev financiranja v okviru podpisanega sporazuma 

o financiranju obratovalnih stroškov. Po analizi predstavitve stroškov društva predlaga 

sofinanciranje v vrednosti 1.500,00 EUR. Med člani sveta poteka razprava glede lastništva 

dvorane TVD Partizan in aktivnosti društva TVD Partizan Boštanj.  

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj je imenoval komisijo za vodenje postopka. Izvede se javni razpis za 

sofinanciranje društev za leto 2024 v višini 8.000,00 Eur. 
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Imenuje se komisija za vodenje postopka javnega razpisa, ki bo pregledala poročila za leto 

2023 in ocenila prijave na razpis, v sestavi: 

o Jelka Bec,  
o Irena Zakšek,  
o Janez Levstik, 
o Mira Šraj, 
o predsednik Sveta KS Boštanj (Vincenc Knez). 

 
Med KS Boštanj in  društvom TVD Partizan Boštanj se sklene sporazum o sofinanciranju 
obratovalnih stroškov v višini 1.500,00 EUR. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
 

Ad 8 

Pregled predlogov za izvajanje investicij v letu 2024 

 

Predsednik pove, da je bil predlog investicij podan že na prejšnji seji sveta KS Boštanj. Po oceni 

vrednosti investicij in razpoložljivih sredstev v letu 2024 predlaga naslednje dodatne investicije: 

 

1. Dokončanje ureditve vaškega jedra Boštanj: (ocenjena vrednost s potrebno asfaltacijo 

20.000,00 EUR). Dovoz potrebne zemljine za ureditev je doniralo podjetje Gradnje d.o.o. 

2. JP: 872601 + 872602 Konjsko: Sanacija ceste od LC do križišča v dolžini 210 m (3x 210m), 

mulda v dolžini 200m in razširitev križišča (cca 55m2 ). Vaška skupnost izvede pripravljalna 

dela vključno s finim planumom, asfaltacija pa je v izvedbi Krajevne skupnosti  (Ocenjena 

vrednost 30.000,00 EUR), 

3. Cevi za vodovodno omrežje Mrtovec 134m + 15m + 22m.(ocenjena vrednost 3.000,00 EUR). 

Predsednik odpre razpravo. Razprave ni.  

SKLEP:  

Svet KS Boštanj je obravnaval predlog programa investicij za leto 2024 in potrdil predlog 

naslednje investicije: 

- Dokončanje ureditve vaškega jedra Boštanj,  

- JP: 872241   Simert (Pečnik) Razširitev in asfalt (  80  m2) + mulde ( 85 tm)  Simert,  

- JP: 872601 + 872602 Konjsko: Sanacija ceste skozi vas, razširitev križišča in 

asfaltacija,   

- JP 872751 – Zagrajšek: sanacija in preplastitev ( 35 x3,1 m + 100 x 1 m = 210m2 ), 

- Med parcelama št. 409/6 in 404/1, obe k.o. Boštanj Partizan (PGD)  - Slapšak postavi 

leseno ograjo višine 2,00 m z lesenimi netransparentnimi polnili, ki zastirajo pogled,  

- JP 872603  Lukovec Jelše Ureditev muld na JP Lukovec Jelše, 

- Vodovod: Vitovec- Staro Dobje - Sončnik – Jablanica; Obnovitev vodovoda Vitovec- 

Staro Dobje - Sončnik – Jablanica. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Ad 9 

Seznanitev s predlogi vaške skupnosti Log 

 

Predsednik pove, da sta bila na sedež KS Boštanj prejeta dva dokumenta:  

- program vzdrževanja in razvoja vasi Log, 

 

- program ureditve pokopališča Log. (Dokument je bil poslan tudi na Občino Sevnica, 
Komunalo Sevnica, Župnijo Boštanj, Vaškemu odboru Log). 

Vaškemu odboru Log je uspelo dokončati in odobriti dokument z naslovom "Program ureditve 
pokopališča Log", Sprememba 0, z datumom veljavnosti 28.2.2024.   
Že v prvi točki "Namen" je poudarjeno, da gre za dokument, v katerem so najprej predstavljena 
izvedena dela v letih od 1996 do 2020 in za tem so predstavljeni nadaljnji načrti oz. projekti, ki jih 
je treba izvesti v naslednjih letih. Gre za smernice, kako z nekim tempom skrbeti za ohranjanje že 
doseženega razvoja in kako skrbeti za nadaljnji razvoj pokopališča, prometne ureditve in okolice. 
 
Na uradni elektronski naslove KS Boštanj je s strani Vaške skupnosti Log prispelo tudi 14 sporočil 
vezanih na sklepe Vaške skupnosti Log različne tematike (pešpot Log-Radna, lokalna cesta proti 
Orlam, pokopališče, vzdrževalna pot ob Savi, mostovi, prekopi cest, cesta na Grič,…). Ko bo 
izvedena kategorizacije ceste na Grič, bo zapadla v upravljanje KS Boštanj.  
 
SEZNANITVENI SKLEP: 

Svet KS Boštanj se je seznanil z dokumentoma Program vzdrževanja in razvoja vasi Log in 

Program ureditve pokopališča Log, ki bosta obravnavana na naslednji seji sveta KS Boštanj.  

 

 

Ad10 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 

Vaška skupnost Boštanj: 

Predsednik: Matej Simončič: izvajajo se aktivnosti urejevanja starega vaškega jedra. 

 

Vaška skupnost Log: 

Aleš Šlogar pove, da ni novih aktivnosti.  

 

Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 

Alojz Udovč pove, da sklep za ureditev mostu še ni izdan. Izrazi pobudo, da je potrebno urediti 

pregrdo na Lipovskem potoku, saj je bil le-ta ob neurju ponovno zasut. Predsednik pove, da bo 

potrebno izvesti globinsko sanacijo javne poti na odcepu za Gaberje. Alojz Udovč opozori na 

usade na cesti Jelovec – Lipovec ter potrebnost postavitve varovalnih ograj.    

 

Vaške skupnosti Vrh in Okič:  

Ivan Možic pove, da se zaključujejo aktivnosti pri urejanju igrišča. Za postavitev novih golov in 

košev je poskrbljeno s strani pridobljenega donatorja. Predlaga pregled stranskih poti zaradi 

poškodb na cestišču oz. udarnih jam.  

 

Vaška skupnost Konjsko: 
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Marko Lisec pove, da je bil izveden ogled cestišča skozi vas ter izmera ceste, ki je predvidena za 

posodobitev.  

 

Vaška skupnost Jablanica:  

Ivan Podlogar pove, da je izvoljen nov predsednik ŠKD Jablanica, to je Milan Primožič. V 

nadaljevanju pove, da je na Občino Sevnica podal pobudo glede krajše trase avtobusnega 

šolskega prevoza, ki še ni bila sprejeta. Tomaž Lisec pove, da je bila pred leti izdelana analiza 

glede šolskih prevozov. Predlagana pobuda bo podana na majski seji občinskega sveta. Na 

tematiko med člani sveta poteka razprava. Ivan Podlogar predlaga namestitev tabel z imeni 

zaselkov. Predsednik predlaga da se pripravi vse potrebne postopke za pravilno postavitev 

predlaganih tabel. Na Jablanici je znan prvi posredovalec za uporabo defibrilatorja, to je Mitja 

Šalamon. 

 

Vaška skupnost Kompolje:  

Tadeja Novšak pove, da je bila v Lisičjih jamah izvedena akcija čiščenja preglednega polja. Na 

Kompolju se je uredila avtobusna postaja. Krajani opozarjajo na nevarnosti poti ob reki Savi. 

Predsednik pove, da je bila zadeva že predana pristojnim. Točen termin sanacije še ni znan. Na 

željo nekaterih krajanov se izvajajo aktivnosti za pridobitev klopi ob igrišču. G. Jože Stegenšek se 

je javil za skrbnika na igrišču.  

 

Vaška skupnost Šmarčna:  

Vinko Knez pove, da bo prireditev na Šmarčni izvedena. Ograja ob reki Savi je uničena.  

 

 

 

Ad11 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     

      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 

 

Zadevo predstavi predsednik Vinko Knez: 

Seja 31.1.2024: 

Sprejet je bil proračun Občine Sevnica.  

Obravnavani so bili: 

-Predlog sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 

podelitvi v enoti urejanja prostora AB08 (skrajšani postopek) APNENIK (povečanje parcele), 

-Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2023,  

-Letno poročilo o delu medobčinskega inšpektorata, skupnega prekrškovnega organa za leto 2023 

-Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – oskrba 

s pitno vodo,  

-Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – odvajanje 

komunalne in padavinske odpadne vode, 

-Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – čiščenje 

komunalne odpadne vode, 

-Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – ravnanje 

z odpadki, 
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-Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 24 urna 

dežurna služba v okviru pogrebne dejavnosti, 

-Oblikovanje cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic v Občini Sevnica za leto 2024,-

-Predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024, 

-Poslovni načrt za leto 2024 (Komunala d.o.o. Sevnica), 

-Predlog o dodeljevanju enkratne občinske denarne pomoči v Občini Sevnica, 

-Letni program kulture za leto 2024, 

-Letni program športa za leto 2024, 

-Prihodki iz naslova omejitve dedovanja v letu 2023 – Poročilo (koriščenje subvencij starostnikov), 

-Poročilo o izdanih listinah Občine Sevnica v letu 2023 

 

Na naslednji seji bod obravnavane aktualne tematike: 

-Predstavitev Projekta nadgradnje Železniške postaje Sevnica s spremljevalnimi ureditvami 4.  

-Poročilo o delu Regionalne razvojne agencije Posavje za leto 2023, 

-Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2023, 

-Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2024, 

-Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za Poslovno cono Krmelj II (OPPN 40-04) 

– 2. obravnava, 

-Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za izkoriščanje mineralne surovine s 

sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas (OPPN 32-01) in Okoljskega poročila – 

skrajšani postopek, 

-Ukinitev statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sevnica. 

 

Glede projekta nadgradnje Železniške postaje Sevnica dodatna pojasnila poda Tomaž Lisec, ki 

jih pozna kot poslanec državnega zbora. 

 

SEZNANITVENI SKLEP: 

Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino pretekle seje občinskega sveta z dne 31.1.2024 

in vsebino prihodnje seje občinskega sveta dne 20.3.2024.  

 

Ad9 

Razno – prošnje, dopisi 

 

Predsednik izpostavi, da je bila podana pobuda za formirane vaškega odbora Boštanj. Predlaga 

se sklic zbora krajanov na katerem se izvoli vaški odbor, ki potem deluje kakor je predvideno za 

vaški odbor na podlagi Statuta Občine Sevnica. Med člani sveta poteka razprava o možnostih 

konstituiranja glede na pretekle izkušnje.  

 

SKLEP 

Na pobudo članov sveta Vaške skupnosti Boštanj svet KS Boštanj skliče 1. sejo Vaške 

skupnosti Boštanj z dnevnim redom.  

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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V nadaljevanju predsednik poda informacijo glede zimske službe v sezoni 2023/2024, ki je 

rokovno zaključena. Beleženih je več izvozov zaradi nastalih poledic. Večja količina snega je bila 

beležena le 19.1.2024. Med člani sveta na tematiko poteka razprava. Člani sveta podajajo 

izkušnje izvajanje zimske službe po posameznih območjih. Ob cestah je opaženo podrto drevje, 

ki bi ga morali odstraniti lastniki zemljišč. Predsednik izpostavi cesto proti Apneniku, katero bo 

potrebno očistiti v sklopu rednih vzdrževalnih del (nanos iz brežine). 

 

V nadaljevanju predsednik prebere dopis prejet s strani KŠTM Sevnica. Na naravoslovni poti 

Azaleja Boštanj so potrebne obnovitve oziroma odstranitve informacijskih tabel. Ocenjena 

vrednost obnove znaša  od 1500 do 2500 EUR. Med člani sveta poteka razprava. Predlaga se 

izpostavitev seznama potrebnih tabel po posameznih območjih krajevne skupnosti Boštanj 

(informacijskih, turističnih, imena zaselkov,…). 

 

V nadaljevanju poteka razprava glede organizacije čistilnih akcij, ki so predvidene od 22.3. do 

13.4 2024. Posebej je bila izpostavljena problematika čiščenje ob državni cesti od Radne proti 

Logu. Potrebe po vrečkah za odpadke, rokavicah in morebitnih letakih člani sveta javijo 

predsedniku oz. referentki za KS. 

 

Alojz Udovč izpostavi potrebo po navozu gramoza (1 kamion) na nekategorizirano pot (Matjaž od 

železniške postaje ob progi navzgor.  Člani sveta odobrijo nabavo.  

 

Alojz Udovč izpostavi prostore na železniški postaji Jelovec. Prostore je potrebno počistiti, ker se 

bodo v  prostorih odvijale volitve. Svet KS prosti za odobritev nabave čistilnega pribora. 

Aleš Šlogar  izpostavi, da so stoli v večnamenskem domu na Logu dotrajani. Predlaga obnovitev 

ali zamenjavo 60 stolov. Člani sveta predlagajo, da se pobudo prijavi na participativni proračun 

občine Sevnica.  

 

Predsednik izpostavi aktivnosti glede postavitve mlaja v Boštanju. Preveri se pretekle izkušnje.  

 

Predsednik pove, da je Osnovna šola Boštanj poslala prošnjo za podporo pri organizaciji 

dobrodelna koncerta v korist šolskega sklada in nakup opreme za bralni kotiček učencev.  

 

SKLEP: Prošnji OŠ Boštanj se odobri v znesku 300,00 EUR.  

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednik prebere prošnjo Prostovoljnega gasilskega društva Boštanj, ki bo 2.8.2024 praznovalo 

100 obletnico obstoja. Želeli bi dokončati najnujnejše končne ureditve na gasilskem domu (fasada, 

notranja ureditev prostorov in okolico, nabavit manjkajočo gasilsko opremo in uniforme za člane 

društva).  

 

SKLEP: Prošnji PGD Boštanj se odobri investicijski transfer v znesku 10.000,00 EUR.  

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Mitja Udovč predlaga, da se na naslednjo sejo sveta KS Boštanj povabi predstavnika PGD 

Boštanj, ki bi podal več informacij vezanih na aktivnosti PGD Boštanj.  

 

Predsednik predstavi prošnjo društva IPPON Sevnica, ki prosi za denarno pomoč evropsko 

prvenstvo v ju jitsu Romunija 2024 in razloži pogoje sofinanciranje društev skladno s pravilnikom.  

Med člani sveta poteka razprava. Predlagajo, da se društvu pošlje odgovor, da se prijavijo na javni 

razpis.  

 

Predsednik člane sveta sprašuje, kakšno je stanje glede prvih posredovalcev vezano na uporabo 

defibrilatorjev. Članom sveta preda informacije glede postopka prijave javnih prireditev. 

 

Na izpostavitev Mateja Simončiča glede zastaranih obrazcev vodovoda, je ugotovljeno, da je 

potrebno ažurirati vse obrazce KS Boštanj. Potrebno bo urediti ažuren prenos informacij 

vodovodnega odbora Boštanj in sveta KS Boštanj.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.32.  

 

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek                     

Referentka za krajevne skupnosti   

 

 

                Vincenc Knez 

              Predsednik Sveta KS Boštanj  

 

  


